
Stand van zaken september/oktober 2017: 

Herbestrating Indische buurt noord 
 
Donderdag 7 september spraken bewoners van de Indische buurt noord met medewerkers van de 
gemeente over de vraag: “Welke (kleine) ingrepen zijn nodig, wenselijk en mogelijk om de 
openbare ruimte te verbeteren”.  
 
Kansen benutten 
In grote delen van de buurt wordt het riool vernieuwd. Dat biedt kansen om de buurt voor de 
komende 30 jaar opnieuw te bestraten volgens de inzichten van nu. Aan drukbezochte thematafels 
stelden bewoners en medewerkers samen de prioriteiten vast. Het beeldverslag van die avond vindt 
u terug op www.dordrecht.nl/riouwstraateo.  

 

Hoe verder? 
Negen bewoners melden zich aan voor de werkgroep: Jan Wind, Helene van Dis, Marieke Lakerveld, 
Paul van der Veen, Nicole op de Laak, Anniek van Boven, Saskia Hooijmaaijers, Mirjam van der Keur 
en David Schalken-den Hartog.  
 
Werkgroep aan de slag 
Op 23 oktober ging de werkgroep aan de slag met de opbrengsten van de bewonersavond van 7 
september. Sander van der Ham van Stipo begeleidde die bijeenkomst. De volgende drie thema’s 
werden uitgediept:  

 eénrichtings- of tweerichtingsverkeer & knip of geen knip 

 meer parkeren of meer ruimte op de stoep 

 meer/minder groen 
 

  
 
Nu: voorstellen uitwerken 
Met de uitkomst maakt stedenbouwkundige Alke van den Berg een voorstel voor de inrichting. Naast 
het budget voor de herbestrating kent de gemeente de buurt € 20.500 toe voor extra ingrepen. Alke 
werkt ook daarvoor een aantal voorstellen uit.  
 
Vervolg op 8 november 
De werkgroep bespreekt op 8 november de voorstellen. Daarna ontvangt u weer een stand van 
zaken. Ondertussen treft u alle informatie over rioolvervanging een herbestrating op de website 
www.dordrecht.nl/riouwstraateo 
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Vijf kritische bewoners gezocht 
De werkgroep heeft een klankbord nodig om kritisch mee te kijken. Wilt u dat? Dan verwelkomen wij 
u graag. Er zijn 5 plekken van de 10 te vervullen. Het kost u één of twee avonden. De verwachting is 
dat de klankbord groep en werkgroep in januari 2018 bij elkaar komen. De klankbordgroep toetst en 
adviseert op de keuzes van de werkgroep: Wordt eigenbelang voorkomen? Is er voldoende 
draagvlak? Uiteindelijk wordt het plan gepresenteerd aan alle buurtbewoners. U kunt ook dan nog 
opmerkingen maken over de voorstellen.  
 
Doet u mee met de klankbordgroep? Stuur een berichtje aan: m.noorlander@dordrecht.nl en geef 
uw naam en adres door. 
 
Vragen? 
Heeft u nog vragen over dit bericht Neem dan contact op met de projectcoördinator, mevrouw  
Noorlander via e-mail m.noorlander@dordrecht.nl of telefoon 078 -770 4624. 
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